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                       Randi Fechtenburg 
                        Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ 

2929 5871 |  randi.fechtenburg@skolekom.dk 

Dato og mødetidspunkt: 15.03.18, Rep.møde kreds Fyn 

Mødested:  Ullerslev Kultur og Idrætscenter 

Deltagere: 
Kathrine Kvist, Vestre skole, Svendborg, DSI Fyn 
Trine Lund, Frøbjerg-Orte friskole, DSI Fyn 
Julie Rossen, Ubberud Skole 
Anne Grethe Søe, Aarupskolen, Næstformand DSI Fyn 
Åse Limkilde, Brobyskolerne, DSI Fyn 
Morten Lorentzen, Sletten skole afd. Otterup 
Claus Petersen, Højme skole 
Alexander Danker, Sct. Hans Skole 
Anders Askholm Vad, Espe skole 
Søren Mikkelsen, Danehofskolen, Nyborg 
Preben Hansen, Rantzausminde skole, FU-rep. 
Peter Jørgensen, Kasserer DSI 
Rene Tingkærskolen, DSI Fyn  
Jan Vibeskolen, DSI Fyn 
Randi Fechtenburg, Formand DSI 
Heidi Simonsen, Sanderumskolen 
Gitte Kingo, Sletten skole afd. Otterup, DSI Fyn 

Afbud: Ingen 

mailto:randi.fechtenburg@skolekom.dk
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Dagsorden 
O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning 

Referat af Repræsentantskabsmøde i. h. t. vedtægterne: 

1 Valg af dirigent Heidi Simonsen blev foreslået og valgt som dirigent. Hun 
konstaterede, at der var indkaldt rettidigt. 
 

2 Optagelse af enkeltmedlemmer (gældende til næste 
repræsentantskabsmøde) 
 

Bestyrelsen foreslår optagelse af Randi Fechtenburg, Jacob Kjær 
Hansen og Peter Jørgensen. 
 
Jacob Kjær Hansen udgår, da han ikke er tilstede og derfor ikke kan 
stemme. 
Randi Fechtenburg og Peter Jørgensen bliver optaget. 
 

3 Aflæggelse af beretning 
Formandens skriftlige beretning er vedhæftet 
Kan også læses på www.skoleidraet.dk – klik videre herfra til kredse – Fyn. 
Herunder arbejdet i Landsorganisationen.  
Ved Finn Kristensen formand Dansk Skoleidræt 
 

Randi fremlægger beretning. DSI forsøger at skabe kontakter via 
stævnerne og med mulige arrangører af nye stævner. Fortsat 
samarbejde med foreningerne. Mange store arrangementer og stor 
glæde over god deltagelse – men vi håber på flere stævner og deltagere 
og vil bruge tallene sammenlignende.  
Husk at bruge hovedorganisationen – mange spændende materialer 
mv. på hjemmesiden. 
 
Åløkkeskoven og Davinde undersøges som nye steder at afvikle O-
løbsstævner. 
 
Ved nye springcentre skal vi huske at de lærere der skal undervise i 
centeret skal være certificerede. Gode erfaringer med kursus afholdt i 
DGI regi – kontakt person Bjarne Stenhøj DGI Fyn. 
 
Herunder arbejdet i Landsorganisationen.    
Ved Preben Hansen næstformand Dansk Skoleidræt  
 
Kig på hjemmesiden – der er rigtig mange gode aktiviteter, ideer mv. 
Vi er rigtig kede af at DGI ikke har badminton i skolen mere. Kontakt 
DGI og eftersøg disse stævner. Halvbane-badmintonstævner kan dog 
godt afholdes uden hjælp fra pensionisterne. 
 
Husk Repræsentantskabsmødet den 13. april 2018 kl. 10-15.30 samt 
16-18. 

http://www.skoleidraet.dk/
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Vigtigt at hovedorganisationen fortsat tænker sved på panden og græs 
på knæene. AC’ere kan noget og lærere kan noget og sammen kan vi 
meget. 

4 Fremlæggelse af regnskab til godkendelse. 
Regnskabet er vedhæftet her efterfølgende. 
 

Peter fremlægger regnskabet. Kommentarer om at nogle af vores 
stævner koster rigtig mange penge. Der er rigtig mange elever igennem 
de nævnte stævner. 
Regnskabet blev godkendt. 

5 Behandling af indkomne forslag. 
Der er ikke indkommet nogen forslag 

Ingen indkomne forslag. 
 

6 Drøftelse af de fremtidige aktiviteter.  
 

Fremtidige aktiviteter. 
Ultimate – god aktivitet – Heidi Simonsen lover at kontakte forbundet 
med henblik på afholdelse af stævner forskellige steder på Fyn. 
E-sport har vi arbejdet videre på, men det kommer til at falde på 
aldersgrænser, licenser, tilladelser mv. Flere skoler er i gang men der 
er mange knaster. 
Espe skole - Anders – stævne i Kin ball. Rantzausminde skole, 
Sanderum/Tingløkkeskolen, Vibeskolen, Årupskolen, Sletten skole har 
Kinballs og tavler, så vi kan låne af hinanden. 

7 Fremlæggelse og godkendelse af budget, herunder fastsættelse af skolernes 
kontingent. 
Forslag til budget er vedhæftet sammen med regnskabet. 
Bestyrelsen foreslår, at kontingentet forbliver uændret kr. 6,-pr. elev. 

Budgettet blev godkendt. 
Godkendelse af fortsat kontingent på 6 kr. 

8 Kredsbestyrelse: 
Formanden Randi Fechtenburg. 
 
Bestyrelsen består foruden formanden af: 
Anne Grethe Sø, Aarupskolen     
Gitte Kingo, Otterup Skole   
Jacob Kjær Hansen   
René Steen Nielsen, Tingkærskolen, Odense  
Peter Jørgensen. Kasserer  
 
På valg er: 
Randi Fechtenburg. Formand er på valg, villig til genvalg 
 
Tue Friis, Tallerupskolen – er på valg, villig til genvalg 

Valg til bestyrelsen: 
 
Tue Friis, Tallerupskolen – valgt 
Trine Lund, Frøbjerg-Orte Friskole – valgt 
Kathrine Kvist, Vestre Skole, Svendborg – valgt 
Åse Limkilde, Brobyskolerne – valgt  
Jan Bisgård, Vibeskolen – valgt     
 
Valg af suppleant: 
Alexander Danker, Sct. Hans skole, blev valgt som suppleant. 
 
Valg af revisorer: 
1 revisor Ole Thaisen (for 2 år) - valgt 
1 revisorsuppleant Torben Werth Jensen, Vestermarksskolen – valgt.     
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Trine Lund, Frøbjerg-Orte Friskole – er på valg, villig til genvalg 
Kathrine Kvist, Vestre Skole, Svendborg – er på valg, villig til genvalg 
Åse Limkilde, Brobyskolerne – er på valg, villig til genvalg 
Jan Bisgård, Vibeskolen – er på valg, villig til genvalg 
 
Suppleant til kredsbestyrelsen    Alexander Danker, Sct. Hans Skole 
 
1 revisor 
Ole Thaisen (for 2 år) 
 
1 revisorsuppleant 
Torben Werth Jensen, Vestermarksskolen 
 

 

9 Fastsættelse af tid og sted for næste repræsentantskabsmøde. 
Bestyrelsen foreslår en dag i marts 2019 og indstiller til repræsentantskabet 
at bemyndige bestyrelsen til at finde velegnet dato og sted for afviklingen af 
mødet. 

Fastsættelse af tid og sted er op til bestyrelsen – vi glæder os til at se 
jer igen næste år 
 

10 Evt.  

 

 


